
Söra Södra Samfällighetsförening   www.sorasodra.se 

Protokoll fört vid styrelsemöte måndag den 14 maj 2018 kl. 19.00 på Söravägen 159. 

Närvarande: Hans Ragert, Marie Jerbrant, Peter Wunder, Anette Blomgren, samt Sven-Erik 
Svensson. 

Förhinder: Charlotte Stridbeck Bolin 

1. Mötets öppnande                                                                                                                              
Hans öppnade mötet och passade på att tacka Marie för gästfriheten. 

2. Föregående protokoll                                                                                                            
Råd och anvisningar betr. Förvaring av brännbart material i gemensamhetsgaragen 
har nu delats ut till samtliga fastighetsägare. Denna riktlinje bygger på Myndigheten 
för samhällsskydd och beredskaps information beträffande brandfarliga varor. 

3. Ekonomi och underhåll                                                                                                         
Kassören Charlotte har låtit meddela att ekonomin är under kontroll och att inga 
stora fakturor har handlagts. 

Offert betr. renovering av det ena garaget på område B har antagits. Entreprenören 
Kurowski Bygg & Snickeri AB börjar sitt arbete i juni månad. 

Arbetet med att byta vattenserviser beräknas kunna påbörjas vecka 30. 

Arbetet med de felmonterade rörelsedetektorlamporna på garagen har slutförts. 

4. Inkomna ärenden                                                                                                                  
Inga ärenden har kommit ordföranden tillhanda under perioden. 

5. Övriga frågor                                                                                                                                     
Styrelsen har målsättningen att öka trafiksäkerheten för boende i vårt område och 
har därför beslutat att hos Trafiknämnden ansöka om lokal trafikföreskrift LTF om att 
inrätta Gångfartsområde på våra vägar inom samfälligheten.  

Det innebär att Du inte får framföra fordon med högre hastighet än gångfart, d.v.s. 
max 7 km/timme. Styrelsen menar att det är ett sätt att skapa en trafiksäker och lugn 
miljö inte minst för våra barn i området. 

För att ytterligare öka trafiksäkerheten kommer Österåkers kommun att måla s.k. 
”Hajtänder” vid utfarterna mot gång- och cykelvägen och Söravägen. 

6. Nästa möte                                                                                                                                   
Nästa möte sker tisdag den 14 augusti 2018 kl. 19.00 på Söravägen 139. 

7. Mötets avslutande                                                                                                                         
Hans avslutade därefter dagen möte. 

Åkersberga den 14 maj 2018  Justeras: 

 

Sven-Erik Svensson   Hans Ragert                                                                  
sekreterare   ordförande 

http://www.sorasodra.se/

